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Møteprotokoll 
Hva: AK styremøte nr. 35 2018 - 2020 
Avholdt: Skype møte kl. 19.30 – 2130, Tirsdag 10.desember 2019 
Tilstede: Ola Evjen, Roar Karlsen, Anne Cathrine Enstad, Dagfinn Neteland 
Frafall: Kenneth Larsen 
Fra admin.: Claus Johan Ryste, Mari Hagvaag Seim 
Kopi: Skistyret og NSF Administrasjon 
Referent: Mari Hagvaag Seim  
 
Sak 249 2018 - 2020   Godkjenne innkalling 
Innkalling godkjennes. 
 
Sak 250 2018 – 2020  Godkjenne referat 
Referat styremøte nr. 34 godkjennes. 
 
Sak 251 2018 – 2020  Sportslig status 
Ragnhild har fått ny korsbåndskade i kneet og vil være ute resten av sesongen. Ellers ser det 
bra ut for damelaget. Herrelaget har vært i USA og er nå tilbake til Europa for nye renn mot 
jul.  
 
Sak 252 2018 – 2020  Administrativ status 
Det er nå blitt ansatt ny markedssjef som starter 1 mars 2020. Claus ser på barn- og 
breddearbeidet fremover med Stefan for å få en konkret plan i 2020. 
 
Sak 253 2018 – 2020  Økonomi status 
Mari ga status på november rapport med prognose.  
Justert budsjett for 2020 ble presentert og AK støtter endringene som er gjort. 
 
Sak 254 2018 – 2020  FIS komiteer, medl., repr. kongress 2020 
Stefan Havnelid Johnsen, Claus Johan Ryste, Anne Cathrine Enstad, Marius Arnesen, Roland 
Johansen og Andrea Bell Pedersen vil være representert i FIS neste år. Lars Inge Graabak går 
ut. 
 
Sak 255 2018 – 2020  Fluor rapport 
Det jobbes med HMS tiltak, i samarbeid med relevante arrangører, mot fluor og støv fra 
børsting og kant-slipemaskiner. En rapport vil bli presentert til skistyret fra AK på temaet. 
 
Sak 256 2018 – 2020  Kongepokal alpint NM 2020 
Det vedtas at kongepokalen i 2020 skal gis ut til Super-G herrer og Slalåm kvinner. 
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Sak 257 2018 – 2020  WC-damer, brev til mulige arrangører 
Arrangementsavdelingen i NSF sammen med NSFA har sendt brev til mulige arrangører for 
WC-damerenn. Det er søkt om å arrangere WC-damerenn i Norge til FIS for 2020-2021 
sesongen. 
 
Sak 258 2018 – 2020  Organisasjonsutvalget 
AK skal se mer på skrivet som er sendt til høring og vil sende et brev innen fristen som er satt 
i januar 2020 til skistyret om alpint sitt svar. 
 
 
 
 
 
 
 


